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ACTA DE LA SESSIÓ EXTRAORDINÀRIA TELEMÀTICA DEL PLENÀRIA DEL CONSELL 
MUNICIPAL D’INFANTS DE TARRAGONA CELEBRADA EL DIA 6 DE MAIG DE 2020 
 

PRESIDENT  

 Pau Ricomà Vallhonrat 

 CONSELLER D’EDUCACIÓ 
 

Manel Castaño Bachiller 

 
 

 VOCALS GRUP DE JOVES  

Francesc Roca Rosell Pablo Lázaro Larive 

Montserrat Roman Turiño Arnau Colet Guindo 

Ricard Fernández Pascual Blai Sanz López 

Jesús López Romero Laia Massó Guerra 

Maria Joré Rivas Hernández Jordi Alfaro Esbri 

Aina León Gutiérrez Mireia Mejias Roca 

Maria Bono Markessinis 
 

Mariona Serra Alcalde SECRETÀRIA DELEGADA 

Daniel Rubio Cobos Maria Rosa Nevado Silva 

Sofía Ciocoiu NO ASSISTEIXEN 

Avril Franch García Àngels Pérez Penalba 

Blai Van Kercichoven Navarro Joan Manel Burillo Cortés 

Rita Corbella Sanromà Carlos Pastor García 

Laura Pozo Mendoza Aina Blondean 

Sara Cardona Zuruada Rihab El Kachkari 

Eraide Muñiz Ballestero Laura Melo Lumbreras 

Chaima Lahnin Fridaous Allaru Yaffa 

Guillem Sas Gomà Majdouline El Jabri 

Òscar Otero Rodríguez Laila Mimouni 

Cristina Holgado Martínez Tania Almendros Martínez 

Erika Kngazkina Purcino Gabriel Alejandro Santana Pérez 

Estefania Pesciarelli Padure Pau Vernet Castellnou 

Xavier Cabanes Fort Anna Garreta López 

Naia Perex Esquitino Lola González Herrera 

Roc Solé Aroa Navarrete Pelegrín 

Jana Gómez Arroyo Gloria Sánchez Giarrusso 

Pep Sabater Roig 
  

 
Essent les 17 hores, del 6 de maig de 2020, es reuneixen de forma telemàtica, en la plataforma 
Lifesize, les perses referenciades, per tractar el següent ordre del dia:  
 
1. PARAULES DE LA PRESIDÈNCIA 
 
El president pren la paraula per donar la benvinguda a tots i totes, i agrair la participar en aquest 
plenari als: consellers, representants dels grups polítics i representants del Consell. Fa un 
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agraïment molt especial a la gent de l’Institut Municipal d’Educació perquè han fet possible 
aquest Ple, que per primera vegada s’ha fet  telemàtic. 
 
Seguidament fa un especial agraïment a tota la gent que està a peu de carrer, i que en dos 
mesos de confinament, ha fet possible que la vida tingui, un mínim d’ordre, als voluntaris, els 
treballadors de la neteja, els treballadors de serveis socials, els treballadors dels supermercats, 
els voluntaris de protecció civil, policia municipal, Mosso Desquadra, els transportistes que han 
fet possible poder tenir aliments i a tota la gent que ha fet possible que estiguem a casa, amb tot 
el necessari. 
 
Dona un record molt especial a totes les famílies que ha perdut un familiar i indica que Tarragona 
no ha tingut un nombre elevat de mort, però cada mort dels nostres veïns ens pesem.  
 
Per to això, primer de tot, demana i es fa, un minut de silenci per totes les persones que han 
mort per culpa de la COVID-19. 
 
2. INFORMACIÓ DELS INFANTS I ADOLESCENTS DEL CONSELL SOBRE LA SITUACIÓ 

ACTUAL 
 

El president del consell comença aquest apartat, preguntant als membres del Consell sobre la 
situació actual, i els pregunta: com han viscut aquest confinament? 
 
L’Aina León informa que “Quan va començar aquesta situació, ens vam preocupar molt, sobretot 
al veure les notícies. Durant aquest temps, molts de nosaltres hem estat angoixats, nerviosos i 
estressats per no poder sortir de casa i no poder veure als amics i part de la família”. 
  
L’Erika Kngazkina explica que, ”per poder passar el temps hem fet manualitats, diferents jocs i 
circuits de gimnàstica dins de casa. A més, també hem fet videotrucades amb la família. Sabem 
que aquesta situació passarà, només hem de tenir molta paciència i aprofitar el temps amb la 
família”. 
 
El president comenta que el confinament ha estat una mica dur, però que era necessari realitzar-
ho  i que felicitat als infants i a tota la població de Tarragona pel seu exemplar comportament. 
 
Seguidament el president pregunta als infants del Consell la seva opinió sobre l’àmbit escolar: 
respecte al nivell de deures, organització, comunicació amb el centre, etc. 
 
La Rita Corbella explica que, “en general, per poder seguir les assignatures, els profes han 
preparat les classes online. Pensem que s’han organitzat molt bé als cursos de primària i han 
tingut bona comunicació amb nosaltres i ens han fet un seguiment cada setmana. Molts de 
nosaltres pensem que hem tingut molts deures, més dels que haguéssim tingut sense el 
confinament. Als cursos de l’ESO creiem que no s’han organitzat tan bé com a primària i que la 
feina no ha estat adequada a la situació, sobretot a l’hora de fer treballs en grup”. 

 
La Naia Perex afegeix que, “a més a més, alguns companys i companyes nostres no han pogut 
seguir les classes perquè no tenen el material  necessari per fer-ho, com ordinadors o accés a 
internet, i això significarà que no tots els infants tindran el mateix nivell educatiu quan acabi 
aquest curs”. 

 
La Mireia Mejias indica que, “com a representant del Consell Nacional de la Infància i 
l’Adolescència de Catalunya, vam elaborar un Manifest durant les primeres setmanes de la 
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situació excepcional referent a la visió dels infants i adolescents sobre el confinament. Una de 
les coses que vam proposar va ser l'elaboració d'un protocol que indiqui com s’han de fer les 
classes online per a tots els centres perquè tothom pugui rebre la mateixa formació”.  
 
L’Eraide Muñiz comenta que ”ens agradaria que tots els centres de Tarragona proposéssim una 
activitat conjunta per a tots els alumnes de primària i poder ajuntar-nos tots de forma online. Com 
alumna de 6è de primària aquest any no celebrarem la festa de fi d’etapa i voldria proposar als 
centres que busquin una manera de celebrar-la de forma online perquè  és molt important per a 
nosaltres”. 
  
El president indica que, fer les classes telemàtiques son complicades i que ha vist que el fet que 
els infants no tinguin els recursos necessaris per poder seguir les classes en línia ha generat una 
bretxa digital, però des de l’Ajuntament s’han fet actuacions concreta i demana al conseller 
d’educació, Sr. Castaño, que expliqui que s’ha fet per solucionar aquest tema. 

El conseller  d’educació, informa que “és cerc que algunes famílies s’han trobat amb dificultats 
perquè els seus fills puguin seguir les classes per internet i poder fer els deures, però 
l’Ajuntament de Tarragona, el primer que ha fet és fer una crida a les cases properes de la gent 
que no tenia accés a internet per a compartir el senyal, entre les 10 i les 12 de matí, posant un 
cartell  a la porta de l’edifici. Això es va fer els primers dies, compartir la wifi amb els veïns. Una 
altra cosa que es va fer, és que tots els edificis municipals: centres cívics, pavellons, i allà on 
haguessis internet, aquest fossi lliure i d’aquesta manera la gent que vivia al costat d’aquests 
edificis també s’han pogut connectar. 

Des del Departament d’Educació de la Generalitat de Catalunya, el que està fent és repartir 
material tecnològic: ordinadors, wifis i targetes perquè es puguin connectar. Això significa que 
tothom està fem un gran esforç i en pocs dies tothom podrà accedir a internet”. 

El conseller d’educació proposa com a conseller i com a president de l’IMET, fer una gran festa, 
pensant que és una molt bona idea, el que nens i nenes de diferents centres educatius fessin 
una gran trobada a nivell del municipi. Indica que mirarà que això sigui una realitat d’aquí a uns 
dies. 

Continuant, el president pregunta als infants, què canviarien si torna a passar aquesta situació?  

El Pep Sabater indica que, “voldríem que fabriquessin més respiradors i hi hagués més 
mascaretes, guants i desinfectants. I sobretot, que es reforcessin els hospitals amb més 
sanitaris. També desitjaríem que els ciutadans fossin més responsables a l’hora de seguir les 
normes, incloent-hi als nens i les nenes, i que no utilitzin als infants per sortir de casa. Ens 
agradaria que ens preguntin abans de prendre decisions sobre quan volem sortir al carrer” 

La Chaima Lahnin, afegeix que “d’altra banda,  voldríem que la gent valorés tot allò que podia fer 
sense problema abans del COVID-19, com anar a l’escola o sortir al carrer. Però sobretot,  
voldríem que  tots els nens i les nenes poguéssim tenir accés a poder seguir les classes amb 
ordinador” 

 
El president considerà que és veritat que s’ha de preguntar als infants i tenir-los en compte. 
 
Seguidament pregunta als infants del Consell, quines propostes farien per millorar la situació 
dels infants a la ciutat, en aquests moments? 
 
La Jana Gómez, comenta que, “ens agradaria que l’Ajuntament repartís packs de manualitats 
perquè tots els infants poguéssim entretenir-nos. Proposem notícies adaptades als infants i 

Acta (ENI): 2020-2-D133-2359427-ACTA PLENARI EXTRAORDINARI CMIT
6 MAIG 2020

Codi per a validació: 901MJ-N0DMO-D989O
Pàgina 3 de 6

El document ha estat signat per :
1.- Pau Ricoma Vallhonrat, Alcalde, de AJUNTAMENT DE TARRAGONA.Signat 17/02/2021 13:04

2.- Maria Rosa Nevado Sílvia, [05.05] Tècnica en serveis educatius (participació), de AJUNTAMENT
DE TARRAGONA.Signat 17/02/2021 14:28

SIGNAT
17/02/2021 14:28

A
qu

es
ta

 é
s 

un
a 

cò
pi

a 
im

pr
es

a 
de

l d
oc

um
en

t e
le

ct
rò

ni
c 

(R
ef

.: 
23

59
42

7 
90

1M
J-

N
0D

M
O

-D
98

9O
 9

B
41

3A
B

F
A

B
9A

D
8A

92
8B

49
F

B
64

C
F

79
54

83
63

58
36

9)
 g

en
er

ad
a 

am
b 

l'a
pl

ic
ac

ió
 in

fo
rm

àt
ic

a 
F

irm
ad

oc
. E

l d
oc

um
en

t e
st

à 
S

IG
N

A
T

. M
itj

an
ça

nt
 e

l c
od

i d
e 

ve
rif

ic
ac

ió
po

de
u 

co
m

pr
ov

ar
 la

 v
al

id
es

a 
de

 la
 s

ig
na

tu
ra

 e
le

ct
rò

ni
ca

 d
el

s 
do

cu
m

en
ts

 s
ig

na
ts

 a
 l'

ad
re

ça
 w

eb
: h

ttp
s:

//v
al

id
ad

or
.ta

rr
ag

on
a.

ca
t



DOCUMENT IDENTIFICADORS

ESTATSIGNATURES
ALTRES DADES

  
   
   

   

4/6 
 

R
a
m

ó
n

 y
 C

a
ja

l,
 7

0
• 

4
3

0
0

5
 T

A
R

R
A

G
O

N
A

 •
 T

e
l.
 9

7
7

 2
4
8

4
 0

9
• 

N
IF

 P
-4

3
1

5
0
0

0
-B

 •
 w

w
w

.t
a

rr
a

g
o

n
a

.c
a

t 

 

adolescents ,  programes de televisió on se’ns proposi diferents reptes cada setmana, emissió de  
vídeos que ens donin alegria,  i, l’elaboració d’un noticiari fet per infants i adolescents, tal com 
estàvem preparant a les sessions de treball del Consell”.  
 
La Cristina Holgado, proposa “que no es suspenguin les Festes Majors i que els Focs Artificials 
es poguéssim fer amb un format segur, sense aglomeracions, que la gent pugui veure’ls des de 
les seves cases, perquè, tots els nens i les nenes, i també els adults necessitem, ara més que 
mai, passar-ho molt bé. D’altra banda, proposem que obrin els parcs amb diferents horaris”. 
 
El Jordi Alfaro proposa que “abaixin els preus de les mascaretes pels més petits. Respecte a 
l’educació, els alumnes de l’ESO demanem que no posin exàmens perquè no hem pogut 
treballar bé la matèria. Proposaríem que els diferents centres educatius de la ciutat facin una 
mateixa activitat d’un tema concret. D’aquesta manera podríem aprendre jugant tots i totes a la 
vegada”. 
 
El president informa que en temes de festes, l’Ajuntament està fent tot el possible per mantenir-
les, però que el tema de focs artificials és diferent perquè ara és impossible fer-ho sense que la 
gent es pugui moure, per això, s’han quedat suspès. També indica que les mascaretes i tot el 
tema d’EPI és complicat, però que evidentment hi hauria de baixa. La idea de fer una activitat 
conjunta és molt bona, i intentarem de fer-la. 
 
El president els pregunta, quines propostes faríeu als infants i joves de la ciutat, a l’hora de sortir 
de casa? 

 
L’Óscar Otero comenta que, “des del Consell d’infants de Tarragona proposaríem als nens i 
nenes de la ciutat que caminin molt i corrin, i que vegin als seus amics i amigues, sempre seguint 
les normes”.  
 
La Laura Pozo, indica que, “per fer-ho, com ja sabran, han de rentar-se molt bé les mans, portar 
mascareta sempre, tapar-se amb el colze en tossir i mantenir la distància de seguretat”. 
 
El president crec que les dues propostes son valides, però totes amb molta seguretat, i sobretot, 
molta higiene. Dona les gràcies per les propostes. 
 
Seguidament pregunta als infants, quines activitats consideren que hauria d'organitzar 
l'Ajuntament per aquest estiu? 

 
La Maria Bono, comenta que, ”tots nosaltres tenim moltes ganes de fer activitats a l’estiu, tot i 
que alguns tenim por per si tornem a la situació que tenim fins ara. Si finalment es poden fer 
activitats, i tenint en compte les mesures de seguretat, us explicarem quines ens agradaria fer”. 

 
La Sara Cardona indica que, “d’una banda ens agradaria que hi hagués: 

● Activitats d'esport i reforç d'estudi. 
● Una festa de l’escuma. 
● Casals d'estiu amb grups més reduïts.   
● Excursions cada setmana a diferents llocs.  
● Activitats online”. 

 
La Sofia Ciocoiu  afegeix que, ”d’altra banda, també ens agradaria fer:  

● Gimcanes  al Mercat Central. 
● Activitats en família,  
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● Jornada de jocs, Colònies, Activitats a les places”. 
 

La Lai Masso, explica que, “ens agradaria que s’organitzaren activitats dirigides als joves perquè 
poguéssim estar junts, de forma segura, en espais oberts i en les platges”. 
 
El president indica que aquest bloc sou gent jove i que teniu moltes ganes de fer coses i fer 
coses amb els vostres amics, és normal, que el més important és estar amb els vostres. Per la 
seva part, dona la raó a la Jana, indicant que els programes de televisió  no es fan des de la 
perspectiva de la infància i que es necessita que els noticiaris ho facin, per això considera que és 
molt interessant que des dels mitjans públics es tinguin en compte els temes dels infants des de 
la seva manera de pensar. 
 
3. PREC I PREGUNTES 

Es comença un torn de preguntes dels infants al president del Consell. 
 
L’Izan Rubio pregunta al president, “ens agradaria saber, si se celebraran les festes de Sant 
Magí i Santa Tecla?” 
 
L’alcalde contesta que, “també ens agradaria, perquè donen molta alegria i molta gent treballa 
per les festes. Des del departament de festa treballem per fer-les, però seran les autoritats 
sanitaris les que tindran l’última paraula. Sí tot es fa bé, suposo que es faran”. 
 
El Pablo Lázaro pregunta,” respecte a la situació sanitària voldria saber, si es faran tests a tota la 
població? I si estem preparats per si hi ha una altra pujada de contagis? 
 
El president contesta que, “ara mateix depèn de poder compra tests perquè hi ha molts països 
que els necessiten. Crec que és molt important fer aquest tests, però estan costant massa. 
Dependent de com sigui la pujada, si la pujada és forta, hem de tenir cura, cadascun de 
nosaltres, i hem de respectar totes les mesures d’higiene. Quan sortim a aplaudir hem de ser 
conscient que dependent de nosaltres que això també millori”. 

 
El Roc Solé pregunta, “voldríem saber quan podrem anar a les platges i piscines aquest estiu, i 
quines mesures de seguretat estan previstes?” 

 
El president informa que “en principi ara mateix, el bany al 10 de juny, hi ha tres regions en la 
primera fase, a principi es podrem banyar, però depèn de les autoritats sanitàries”. 

 
El Blai Sanz pregunta, “estem preocupats per la situació econòmica, per això, voldria saber si hi 
haurà moltes pèrdues econòmiques en la nostra ciutat, i  quant de temps caldrà per recuperar-
nos?” 
 
El president comenta que “és una molt bona pregunta i difícil perquè molta gent ha perdut la 
feina, l’Ajuntament també deixarà de recollir més de 10 milions d’euros i s’ha de demanar ajut. 
Penso que la situació es remuntarà si es posen diners públics, que hi hagi una inversió publica 
potent, i en dos o tres anys podrem estar en la mateixa situació de l’inici”. 

 
El Xavi Cabanes pregunta, “respecte a la  tornada a l’escola i a l’institut per al mes de setembre, 
és segura, o haurem de començar més tard?” 
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El president contesta que “la tornada al de ser al setembre, i si no és així, és perquè la situació 
sigui molt difícil de començar de forma normal, però s’ha de torna a la vida escolar perquè ten un 
component educatiu i social”. 

 
El Daniel Rubio pregunta, “ens preocupen els nostres avis i les nostres àvies, s’està controlant 
bé a la gent gran que viu sola a casa?” 
 
El president comenta que, “tens molta raó en preocupar-te, els que han patit més han estat la 
gent gran. L’Ajuntament de Tarragona tenim una xarxa de voluntaris per poder proporcionar tot el 
que necessitin i ,sobretot, estem al seu costat. Ara heu de mantenir la distància i no abraçar-vos 
als avis i avies, i esperar per més endavant”. 
 
El Guillem Sas explica que, “per acabar, ens agradaria saber si es té previst fer algú regal als 
metges i sanitaris que han salvat tantes vides a Tarragona? 
 
 
El president del Consell indica que, “és una bona idea, qui regal podem donar-ho, és complicat. 
Als treballadors d’hospitals i de les residències de Tarragona, els hem facilitat aparcament 
gratuït. És un detall petitó, quan acabi això, aquest col·lectiu sanitari, hauran de rebre un detall, 
encara que tot el que els donin, ens quedarem curt”. 

 
El president finalitza dient que ha sigut un plaer meravellós, escoltar als infants i les seves bones 
idees i que es posaran en marxa des de l’IMET i altres departaments municipals, i que espera 
que el pròxim plenari ens puguin veure les cares per saludar i fer les fotos. També agraeix 
moltíssim com ho han fet, l’ordre i com ha anat la sessió, i demana que en el desconfinament 
progressiu, que això dependrà de cadascun de nosaltres de la seva responsabilitat. 
 
Des del consistori indica que l’actitud dels infants ha estat magnífica, i això significa que tirarem 
endavant.  
 
Es dóna per acabada la Sessió Plenària sense cap altre tema a tractar, i essent les 17.50 hores 
del dia indicat al començament, s’aixeca la sessió per ordre de la Presidència, la qual cosa jo, 
secretària delegada, certifico. 
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